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Velikost 1 strany A4-uvnitř         3 840,- Kč
Velikost 1 strany A4-poslední strana         4 480,- Kč

Velikost 1/2 strany A4-uvnitř         1 920,- Kč
Velikost 1/2 strany A4-poslední strana         2 240,- Kč

Velikost 1/3 strany A4-uvnitř         1 440,- Kč
Velikost 1/3 strany A4-poslední strana         1 680,- Kč

Velikost 1/4 strany A4-uvnitř            960,- Kč
Velikost 1/4 strany A4-poslední strana         1 120,- Kč

Velikost 1/6 strany A4-uvnitř            720,- Kč
Velikost 1/6 strany A4-poslední strana            840,- Kč

Velikost 1/8 strany A4-uvnitř            480,- Kč
Velikost 1/8 strany A4-poslední strana            560,- Kč

Velikost 1/16 strany A4-uvnitř            240,- Kč
Velikost 1/16 strany A4-poslední strana            280,- Kč

Uvedené ceny jsou včetně DPH.

Ceník je platný od 1.1.2016
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SLOVO STAROSTY

Milí Běchovičáci!

A jsou tu prázdniny! ☺

Běchovice mají za 

sebou první půlku roku 

2017 a nebyla to žádná 

nuda. Prožili jsme         

6 měsíců plných zají-

m a v ý c h  u d á l o s t í .  

Pojďme si tedy spo-

lečně připomenout 

alespoň posledních pár, které se udály v květnu a červnu. 

Květen byl měsíc pěkného počasí a i přes to, že schůze                

s tématem Pražský okruh nebyla pod širým nebem, účast 

byla opět vysoká. Jednání se zúčastnila celá řada 

významných odborníků i politiků. Nejvýznamnější osobou 

pak byla zřejmě primátorka HMP Adriana Krnáčová. 

Debata byla vedena okolo charakteru stavby, možných 

dopadů do lokality Běchovic a také o případných 

kompenzačních opatřeních. Diskuse měla spíše 

informativní charakter a po zhruba 3 hodinách byla 

schůze ukončena.

Červnové akce již tradičně pořádáme výhradně pod širým 

nebem. První akcí, kterou pořádá městská část, a každý 

rok je na jiné téma, byl Dětský den, tentokrát s titulem 

Sportovní den pro celou rodinu. Akci připravili Lenka         

a Petr Vichovi a i dle ohlasu všech účastníků měla 

mimořádný úspěch. Fotoreportáž naleznete uvnitř tohoto 

vydání ŽB.

Další akcí, která jistě stojí za zmínku, byl již druhý ročník 

minifestivalu věnujícího se hudbě, konkrétně harmonice – 

Běchovická harmonika. Ve spolupráci s prof. Ladislavem 

Horákem z Pražské konzervatoře bylo připraveno mnoho 

vystupujících jak z řad dospělých, tak i dětí ze ZUŠ. 

Odpoledne s muzikou proběhlo v pohodové atmosféře.

Z akcí, na které bych Vás rád pozval, zmíním hned dvě. 

Obě nabídnou návštěvníkům pohodový zážitek letního 

kina. První se uskuteční 14. července v Kuťatech             

a pozvánku naleznete uvnitř tohoto vydání ŽB. Druhý pak 

bude již tradičně spojen se Svátkem sousedů 9. září. Akce 

to bude výjimečná nejen letním kinem, ale oblíbenou 

kulinářskou soutěží o nejlepší doma upečený bůček         

a jako významný bod celé akce bude představení             

a zároveň výběr podoby nového náměstí v centru 

Běchovic, o kterém si rozhodnou návštěvníci akce sami 

prostřednictvím hlasování.

Všem Běchovičákům přeji pohodové letní měsíce.

 

S mnohými z vás se pak těším na viděnou na některé        

z plánovaných akcí.

 

Ondřej Martan,

 váš starosta

Na svém 76. jednání dne 10.5.2017 mimo jiné 
projednala:

Na svém 77. mim. jednání dne 19.5.2017 mimo jiné 
projednala:

Na svém 78. jednání dne 24.5.2017 mimo jiné 
projednala:

źnávrh Rozpočtového opatření č. 10/17 – účelová 
neinvestiční dotace z HMP – posílení mzdových 
prostředků MŠ a ZŠ 

źnávrh Rozpočtového opatření č. 11/17 návrh na úpravu 
provozu MŠ Čtyřlístek v době letních prázdnin

źnávrh plánu kontrol příspěvkových organizací                  
a organizačních složek zřizovaných MČ Praha – 
Běchovice pro rok 2017

źžádost o snížení nájemného z prostor k podnikání             
v objektu Stará pošta – pivnice 

źžádost o snížení nájemného z prostor k podnikání             
v objektu Stará pošta - autoškola

źnávrh na uzavření dodatků  ke smlouvám o dílo na 
zajištění prací spojených s údržbou majetku, veřejné 
zeleně a veřejných prostor ve správě městské části 

źnávrh na souhlas s objednáním projektové dokumentace 
na rozšíření dětského hřiště na pozemku parc.č. 50/1        
v k.ú. Běchovice

źnávrh na souhlas s předáním nepojízdného služebního 
vozidla Fabia RZ 4A5 7602 na ekologickou likvidaci

źnávrh na souhlas se studií na zástavbu pozemku parc.č. 
1396 k.ú. Běchovice

źnávrh na souhlas s objednáním žulové mozaiky na 
předláždění části chodníku u Parku běžců

źžádost o souhlas s umístěním revizní šachty kanalizační 
přípojky

źnávrh finančního příspěvku na akci 29. štafeta TEREZÍN 
– Kladno -  LIDICE – Včelákov - LEŽÁKY

źnávrh na souhlas s prodejem nevyužívané techniky

źnávrh připomínek k dokumentaci vlivů záměru „Silniční 
okruh kolem Prahy, stavba 511, Běchovice – dálnice D1“

źnávrh Závěrečného účtu MČ Praha - Běchovice za rok 
2016

źnávrh na zakoupení nového knihovního systému pro 
místní knihovnu

źnávrh Rozpočtového opatření č. 12/17
źnávrh na úpravu smluvního vztahu s nájemcem 

sportovního areálu Na Korunce
źDodatku č. 1 ke smlouvě o nájmu prostor sloužících           

k podnikání - ubytovna
źžádosti o snížení nájemného z prostor k podnikání           

v objektu Stará pošta - restaurace
źnávrh na uzavření Dodatku č. 3 ke Smlouvě o nájmu 

nemovitosti ze dne 20.12.2013
źnávrh na výpověď nájmu z bytu č. 1 v čp. 1 z důvodů 

nezaplacení nájemného a nákladů na služby
źnávrh na uzavření dodatku ke smlouvě o nájmu bytové 

jednotky č. 16 - změna termínu platby nájemného za byt 
źnávrh na souhlas s objednáním dodávky a pokládky 

žulové mozaiky na chodník v ulici Mladých Běchovic
źnávrh na souhlas s rozdělením pozemku parc.č. 503 v k.ú. 

Běchovice ve vlastnictví Rudolfa Fialy
źnávrh na souhlas s napojením objektu č.p. 597 do obecní 

dešťové kanalizace
źžádost o příspěvek na nákup dresů na vystoupení žen 

Pokračování na str. 04

RADA MČ PRAHA - BĚCHOVICE
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RADA A ÚŘAD MČ PRAHA - BĚCHOVICE

PROVOZ
úřadu městské části
v červenci a srpnu

V červenci a srpnu čerpá většina zaměstnanců úřadu 
řádnou dovolenou, a protože zákoník práce ukládá 
vyčerpání veškeré dovolené v příslušném kalendářním 
roce a dále pak máme povinnost umožnit vyčerpání 14 
dnů dovolené vcelku, je opravdu obtížné při malém počtu 
zaměstnanců zajistit v době dovolených plnohodnotnou 
zastupitelnost. 

V ostatních dnech se budeme snažit zajistit provoz pro 
veřejnost v běžném rozsahu, ale ve výjimečných 
případech se může stát, že bude provoz omezen, proto 
vám doporučujeme informovat se předem na podatelně.

Telefon podatelna: 281 028 611

Děkujeme za pochopení a všem přejeme příjemné           
a klidné letní dny.

RNDr. Soňa Beroušková
tajemnice ÚMČ

BIO-VOK

BIO-VOK

Běchovice

Běchovice

Do Říčan X Václava Kovaříka

Za poštovskou zahradou (u prodejny)

so - 26.8. 2017

so - 26.8. 2017

13:00 - 16:00

13:00 - 16:00

BIOODPAD

BIOODPAD

Služba MČ Ulice Datum Od Do Typ odpadu

Přehled přistavení kontejnerů na BIO odpad
srpen, září 2017

Pokračování ze str. 03

źnávrh Rozpočtového opatření č. 13/17 – zvýšení rozpočtu 
o sponzorské dary

źnávrh Rozpočtového opatření č. 14/17 – poskytnutí 
účelové neinvestiční dotace na podporu aktivit v rámci 
místní Agendy 21

źžádost Základní školy Praha – Běchovice o revokaci 
odpisového plánu na rok 2017

źnávrh na souhlas s nákupem systému pro objednávání 
obědů pro Základní školu Praha – Běchovice 

źZprávu o výsledku přezkoumání hospodaření Základní 
školy Praha – Běchovice za rok 2016

źnávrh na ponechání nevyčerpané účelové dotace 
Sociálním službám Běchovice z.ú.

źnávrh žádosti o změnu účelu čerpání dotace
źnávrh na zrušení Komise k projednávání přestupků MČ 

Praha – Běchovice, zřízené na základě § 53 odst.            
3. zákona č. 200/1990 Sb. o přestupcích, ve znění 
pozdějších předpisů

źnávrh na souhlas s výběrem dodavatele a uzavřením 
smlouvy o dílo pro veřejnou zakázku malého rozsahu        
s názvem „Opravy bytu č. 3 v objektu č. p. 588“

źnávrh na souhlas s výběrem dodavatele a uzavřením 
smlouvy o dílo pro veřejnou zakázku malého rozsahu        
s názvem „Lapák tuků – výměna technologického 
vybavení varny základní školy Běchovice“

źnávrh na jmenování členů komise pro otevírání obálek      
a hodnocení nabídek pro veřejné zakázky malého 
rozsahu

źnávrh na revitalizaci Parku padlých v Běchovicích I 
źnávrh na revokaci usnesení č. 21/074/17 ze dne 

12.4.2017
źnávrh na souhlas s uzavřením kupní smlouvy na pozemek 

parc. č. 493/7 oddělený z pozemku parc .č. 493/5 v k.ú. 
Běchovice, se společností PREdistribuce, a.s.

źnávrh na souhlas s předloženou projektovou dokumentací 
„Běchovice – obchodní zařízení – prodejna                       
s administrativní budovou na parcele č. 1327/168“

źnávrh na souhlas s předloženou projektovou dokumentací 
„Dočasná manipulační plocha Běchovice“

źnávrh na souhlas s připojením pozemku parc. č. 952/2       
v k.ú. Běchovice na komunikaci Do Dubče

źnávrh programu 18. zasedání Zastupitelstva MČ Praha – 
Běchovice dne 21.6.2017

źnávrh připomínek k dokumentaci vlivů záměru „I/12 
Běchovice – Úvaly“ na životní prostředí

RNDr. Soňa Beroušková
             tajemnice ÚMČ

Na svém 79. jednání dne 7.6.2017 mimo jiné 
projednala:

BIO-VOK

BIO-VOK

Běchovice

Běchovice

Do Říčan X Václava Kovaříka

Za poštovskou zahradou (u prodejny)

so - 17.9. 2017

so - 17.9. 2017

13:00 - 16:00

13:00 - 16:00

BIOODPAD

BIOODPAD

Městská část Praha-Běchovice

vám oznamuje, že

19. jednání Zastupitelstva 
MČ Praha-Běchovice

na ÚMČ Praha – Běchovice, Českobrodská 3, Praha 9
(velká zasedací místnost úřadu, přízemí).

Program jednání bude oznámen na úřední desce 
Úřadu MČ.

proběhne 
dne 13. září  2017 od 18 hodin
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ÚŘAD MČ PRAHA - BĚCHOVICE

NOVINKY V BĚCHOVICÍCH

Přehled umístění velkoobjemových kontejnerů v MČ Praha - Běchovice
 září 2017

ne - 10. 9. 2017

ne - 10. 9. 2017

Běchovice si vyberou podobu 
nového náměstí 

Ano, náměstí! A k tomu ještě u nás v Běchovicích! 

Pojem náměstí je úzce spojen s městy a jejich centrálními 
částmi. I přes to, že jsou Běchovice městskou částí hlavního 
města Prahy, svou velikostí dosahují rozměrů města, či, ve 
srovnání se Středočeským krajem, alespoň městysu.            
O umístění veřejného prostoru s názvem náměstí tak není 
třeba pochybovat. Do Běchovic již několik let prostě patří.

Wikipedie popisuje pojem takto:  

Náměstí (postaru také rynek či rynk) označuje volné veřejné 
prostranstv

Definice lehce kostrbatá, ale v kostce pravdivá. Náměstí 
vnímám jako veřejný prostor v centrální části zástavby, 
nabízející mnoho možných funkčních využití: od veřejných 
setkání přes kulturní akce až po akce ryze komerčního 
charakteru (farmářské trhy a jiné prodejní akce). Takový 
prostor nám v Běchovicích reálně chybí. Rada městské části 
proto rozhodla již začátkem roku o vypsání architektonické 
soutěže na zpracování návrhů podoby nového náměstí          
v samém centru Běchovic. Prostor, který je nyní tvořen 
hrbolatým paloukem mezi rybníkem a Starou poštou, byl již 
dříve vytipován jako ideální místo pro realizaci náměstí          
s velkým funkčním potenciálem. Význam zmíněného 
prostoru sám o sobě vzrostl zejména výstavbou nové 
železniční zastávky Praha–Běchovice střed. Hlavní potenciál 
je však skryt ve všech projektech, které mají budoucí náměstí 
postupně obklopit. V horizontu 1 roku tak dojde ke 
zprovoznění rekonstruované Staré pošty a rekonstrukci 
přilehlé vodní plochy vč. jejího okolí. V delším časovém 
horizontu je v plánu výstavba 3. budovy Sociálních služeb 
Běchovice a přes ulici Mladých Běchovic prostor 
pravděpodobně v budoucnu uzavře další výstavba bytového 
komplexu.

Rozhodnutí o výběru oslovených architektů padlo po pečlivé 
úvaze. V prvé řadě byl kladen důraz na vztah k lokalitě a její 
znalost. Osloveno bylo 7 architektů, kteří mají funkční, 
pracovní či osobní vztah k Běchovicím. Do hledáčku se tak 
dostali autoři rekonstrukce Staré pošty, Parku běžců, nové 
hasičské zbrojnice, urbanistické studie celých Běchovic        
a také místní architekti Hujer a Hřebíček. Zadání bylo co 
možná nejjednodušší s cílem co nejméně svazovat 
architektům ruce. V úvahu přicházelo umístění sakrální 
stavby, uměleckého artefaktu, místa pro konání farmářských 

í ve městě, ohraničené zejména přilehlými domy. 
Často mu dominuje významná stavba (kostel, radnice, 
divadlo aj.), v jejich centru je většinou fontána či kašna, 
morový sloup, socha či jiný monument. 

trhů apod. Prostor by měl podle zadání charakterem 
navazovat na budoucí podobu rekonstruované Staré Pošty     
i vodní nádrže a jejího okolí.

Vyberou si občané 

Jak to tedy bude probíhat? 9. září v rámci oblíbeného Svátku 
sousedů proběhne představení všech 7 návrhů veřejnosti. 
Představí je sami autoři. Jejich práci, ale i úroveň prezentace 
pak budou hodnotit přímo občané. Všem se tak dostane do 
rukou unikátní možnost ovlivnit budoucí podobu naší 
městské části. Bude to prostřednictvím interaktivní a zcela 
subjektivní formy hodnocení. Cílem je vybrat si takový návrh, 
se kterým se jako občané sžijete nejlépe a zároveň vám ho 
nevybere nikdo „ shora“. Nové náměstí by mělo být 
přátelským místem pro setkávání, konání již zmíněných trhů 
a v neposlední řadě i novým esteticky významným prostorem 
v centru naší rozkvétající městské části. Princip hodnocení 
bude velmi podobny jako v případě Staré pošty, jejíž podobu 
jste si také vybrali prostřednictvím hlasování. Program celé 
akce bude představen na akci jako takové a mně prosím 
dovolte, abych vás na ni co nejsrdečněji pozval. Přijďte využít 
mimořádné a ojedinělé příležitosti! Přijďte a vyberte si 
podobu svého nového náměstí!

Ondřej Martan
starosta 
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NOVINKY V BĚCHOVICÍCH

Nahrajte si do svého chytrého telefonu novou mobilní aplikace a buďte stále 
"v obraze" o dění v městské části. 

Stačí jen zadat "Praha-Běchovice" v obchodech Google Play a App Store.

FOTOREPORTÁŽ NOVINEK V OBCI

F
o

to
 (

2
x)

: 
P

e
tr

 V
ic

h

Pokračování na str. 07

Jaro přineslo do Běchovic řadu novinek. 
V ulici Do Panenek byly instalovány  „zpomalovací polštáře“. 
Důvodem byla řada dopravních nehod zapříčiňovaných  
vysokou rychlostí řidičů.

Nová alej japonských třešní tzv. sakur byla 
vysázena v ulici Ke Kolodějům.
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NOVINKY V BĚCHOVICÍCH

Pokračování ze str. 06
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U nádraží byly pro zvýšení bezpečnosti 
chodců realizovány dva  nové přechody pro chodce.

Ulice Ke Třem mostům byla na žádost zde 
žijících obyvatel označena jako obytná zóna a 
zpomalena příčným prahem.

Opravou prošel chodník vedoucí od Českobrodské ulice 
směrem k nové železniční zastávce Praha – Běchovice střed.

Opraven byl povrch prozatímního parkoviště u obytného centra.

Součástí rekonstrukce Staré pošty bylo i přemístění 
stávajících kontejnerů na třídění odpad.

Díky nové poloze vzniklo na parkovišti 
dalších 6 nových parkovacích míst.



strana 8

NOVINKY V BĚCHOVICÍCH
F

o
to

 (
2

x)
: 

P
e

tr
 V

ic
h

MŠ

V úterý 13. června jsme s dětmi navštívili hasičskou zbrojnici 
běchovických dobrovolných hasičů. Děti byly nadšené, že si mohly 
prohlédnout i vyzkoušet hasičské vybavení. Na všechny zvídavé 
otázky jim mile odpovídal pan starosta ing. Ondřej Martan.

 Jana Podaná

Školka v hasičárně
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Pokračování na str. 09

K výměně celého krovu muselo dojít 
na části objektu Staré pošty.

Součástí rekonstrukce je výstavba zcela 
nové původní části.
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Mateřská škola Praha Běchovice 

přijme od září 2017 
 

paní učitelku na plný úvazek a paní učitelku na poloviční úvazek. 
Požadujeme kvalifikační předpoklady, praxe v oboru vítána.

Zájemci volejte na číslo : 725 135 405

Mateřská škola Praha-Běchovice

přijme od září 2017  

paní uklízečku na večerní úklid-0,3 úvazku.

Tel. 725 135 404
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Ve středu 21.6.2017 v 17 hodin se děti z mateřské  školy 
Čtyřlístek loučily se školním rokem a se školkou. Po 
prázdninách již odcházejí do 1. třídy základní školy. Na 
zahradě školky se sešli rodiče   a děti jim zazpívaly písničky      
a básničky na téma: „Se školkou se loučíme.“ Následovalo 
společné grilování s paními učitelkami, rodiči a dětmi                
a rozhovory o prožitých zážitcích v mateřské škole.

                                                                                             
Eva Mašitová 

ředitelka MŠ

Pasování na školáky 2017

Prázdniny se blíží

V květnu se někteří žáci z druhého stupně naší školy 
zúčastnili dvoudenního poznávacího výletu do Českého 
Krumlova a Bavorského lesa.

Vyrazili jsme autobusem hned ráno, protože cesta byla 
poměrně dlouhá. V Krumlově nás čekala prohlídka zámecké 
zahrady, zámku, náměstí a ke konci jsme navštívili grafitový 
důl, což byl pro některé z nás opravdu skvělý zážitek. 
Nafasovali jsme kombinézy, holiny, helmy a svítilny                
a vláčkem jsme dojeli až do podzemí, kde nás čekala 
prohlídka dolu a  cesta zpátky. Nahoru jsme ale museli  dojít 
pěšky, což byl pro některé celkem těžký úkol. Všude kolem 
byla tma a na zemi bylo bláto a voda. Nakonec jsme zdárně 
vyfárali a odjeli jsme do Volyňky, kde jsme měli objednaný 
penzion.

Ubytovali jsme se,  odpočinuli si a načerpali nové síly na 
druhý den. 

Ráno jsme opět vyrazili autobusem za hranice České 
republiky do Německa, abychom zdolali známou stezku 
"korunami stromů" a navštívili chráněnou oblast Bavorský 
les.

Vše jsme zvládli a dokonce jsme vylezli i na " bavorskou 
Eifelovku", což byla nádherná dřevěná rozhledna.                
V Bavorském lese jsme zahlédli i některá chráněná zvířata- 
jako např. rysa, výra a kočku divokou. Vrátili jsme se až večer 
plni nových zážitků a krásně unavení jsme padli do peřin.

Alena Nejedlá
ZŠ

ZŠ
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SOCIÁLNÍ SLUŽBY BĚCHOVICE

Vážení čtenáři,

červen byl bohatý na zážitky. 
Hned první den šestého měsíce 
jsme po delší odmlce opékali 
buřty. Počasí nám přálo, nálada i 

účast byly vynikající. Do společnosti vyšli i ti lidé, kteří jinak 
většinu času žijí v ústraní. Sedělo a debatovalo se v kruhu 
ještě dlouho po tom, co se dojedly poslední špekáčky a dopilo 
pivo. 

V druhém týdnu se vymalovala pedikérna, která je v provozu 
každé úterý. Místnost teď působí svěže a více relaxačně. Kdo 
je objednán, může se těšit.

Osmého června jsme Sociální služby Běchovice 
reprezentovali na vskutku prestižním veletrhu sociálních 
služeb na Střeleckém ostrově. Nejvíce návštěvníci žasli nad 
výrobky, které se zrodily pod rukama účastnic čtvrtečních 
aktivit. Dávali jsme rady, jak který výtvor vznikal a odmítali 
jejich prodej zájemcům. Díla jsou totiž přislíbena na 
dobročinné účely. Pokud ale přijdete na Den zdraví a loučení 
s prázdninami 2. září 2017, můžete se pokochat a některé      
z dalších výrobků získat. Na veletrhu vznikla řada diskusí na 
témata, která sociální služby pálí. Zejména jsme také získali 
kontakty na možnou spolupráci.

Ve středu 14. června absolvovali pracovníci SSB na vlastní 
přání opakovaný kurz první pomoci. V pondělí 19. června 
jsme jeli na výlet s panem Vichem na zámek Jemniště. Také 
pokračovalo malování. Tentokrát šlo o jeden z pokojů Centra 
krátkodobé péče, který potřeboval renovaci. Předposlední 
den v červnu jsme si udělali radost a zašli si do Koi Cafe 
Restaurant v Běchovicích. Šlo o naprosto neformální setkání 
ředitele SSB s obyvateli DPS a pracovníky. 

Těšíme se na to, co nás čeká v prázdninových měsících.

Martina Rafačová                                                                                                        
sociální pracovnice, koordinátorka aktivit

Pedikerna (foto Martina Rafačová)

Školení první pomoci (foto Martina Rafačová)

Opekání buřtů (foto Petra Drahotová)

Veletrh (foto Petra Drahotová)
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KNIHOVNA

  Milí čtenáři,

opět přichází léto, s ním teplé počasí, prázdniny, dovolená. 
Pro spoustu z nás je doba odpočinku od každodenního 
shonu spojena s hezkou knihou. V naší knihovně na vás čeká 
nový výměnný soubor 200 knih a 50 audio CD z městské 
knihovny a také třicítka nových knih nakoupených v červnu. 
Mezi nimi je například 5. díl Husitské epopeje Vladimíra 
Vondrušky, dlouho očekávaný thriller Jo Nesba Žízeň, další 
historické romány Františka Niedla či nový román Pauly 
Hawkinsové Do vody. Pro děti máme roztomilé kreslené 
příběhy Franka Tashlina Medvěd, který nebyl a Vačice, která 
se nesmála, 11. díl Deníku malého poseroutky od Jeffa 
Kinneyho, nebo další dvě komiksové knížky Kláry 
Smolíkové.

Nový knihovní systém a on-line katalog

Během letošního července bude naše knihovna přecházet 
na nový knihovní systém. Program Clavius, který používáme 
od roku 2007, již nevyhovuje novým katalogizačním 
pravidlům a firma Lanius, která jej dodává, postupně 
přestává vyvíjet další update. Rozhodli jsme se přejít na nový 
systém Koha. Jedná se o volný software, který budeme 
používat formou vzdáleného přístupu. Implementaci tohoto 
systému a podporu zajistí firma R-Bit Technologies. Co nový 
systém naší knihovně přinese? Náš katalog bude odpovídat 
současným platným pravidlům katalogizace. Záznamy 
nových knih bude možné přejímat od velkých knihoven, kde 
je vytvářejí zkušení katalogizátoři. Mně jako knihovníkovi 
ulehčí práci s odesíláním informací o rezervacích a 
upomínkách. Čtenáři si budou moci sami zadat, zda si přejí 
odesílat tyto informace e-mailem, nebo pomocí SMS zpráv. V 
on-line katalogu bude možné rovnou prohlížet recenze 
hledaných knih, nebo vkládat recenze vlastní, které mohou 
být užitečné dalším čtenářům. 
Předpokládám, že během července a srpna budeme systém 
ještě ladit, a tak prosím o vaši trpělivost. Všichni, kdo jste 
zvyklí používat vaše čtenářské konto, si při návštěvě 

knihovny budete muset zadat uživatelské jméno a heslo pro 
vstup do tohoto konta. Pokud narazíte na jakékoli problémy s 
používáním tohoto systému, ozvěte se, abychom případné 
nedostatky vyřešili s dodávající firmou co nejdříve. 

Pasování

7 . června proběhlo v naší knihovně slavnostní pasování 
rytířů řádu čtenářského. Dvě třídy prvňáčků, celkem 47 dětí z 
běchovické základní školy se shromáždilo v knihovně. Děti 
musely nejprve předvést vzácné návštěvě, královně 
Abecedě XXIII. své čtenářské dovednosti, potom svůj bystrý 
rozum a samozřejmě, jak se na rytíře patří, i své slušné 
chování. Poté, kdy všichni zvládli tyto tři úkoly, královna 
přijala slavnostní slib a osobně budoucí rytíře pasovala. Na 
závěr předvedli dva královnini rytíři několik soubojů a nechali 
děti potěžkat své zbraně.
Děti dostaly roční čtenářský průkaz do naší knihovny, na 
památku knížku a tričko. Na všechny nové čtenáře i jejich 
rodiče se budu v knihovně těšit. Fotografie ze slavnostního 
pasování najdete na internetových stránkách knihovny.

Otvírací doba během letních prázdnin

V průběhu letních prázdninách bude opět změněna otvírací 
doba naší knihovny.
Otevřeno bude pouze v těchto dnech, v obvyklé hodiny:

Červenec: úterý 11. 7. a 18. 7., čtvrtek 13. 7.a 20. 7.
Srpen: úterý 15. 8., 22. 8. a 29. 8., čtvrtky 17. 8., 

24. 8. a 31. 8.

úterý vždy od 9:00 do 12:00 a od 15:00 do 18:00,
čtvrtky od 12:00 do 18:00

Na prázdniny je možné si po domluvě vypůjčit více knih než 
obvyklých deset. Během této doby nebudou účtovány 
poplatky za pozdní vrácení. Všechny červnové                      
a prázdninové výpůjčky je nutné vrátit do 14. září 2017.

Hana Santolíková
knihovnice
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Dětský den na kolečkách

Dne 5.6. 2017 se od 17:30-19:30h. uskutečnil za 
překrásného počasí další dětský den oddílů kolečkového 
bruslení  pro začátečníky a pokročilé, které vedu. Areál Na 
Korunce je pro tuto akci perfektní. Atrakce jsou po celé 
bruslařské trase 333m. Letos jsem jich technicky i letos 
zajistila 12, obsluhovali a dětem zde za plnění úkolů lepili do 
soutěžních archů samolepky jejich maminky a tatínci – bez 
nich by se akce nemohla uskutečnit. Vše probíhalo                
v kamarádském sportovním duchu.  Za splnění všech 
disciplín čekalo na každé soutěžící dítě překvapení v podobě 
zmrzliny ať už z mrazáku, či vanilkovo - čokoládová natočená 
od pana správce. V průběhu sportovní akce, kdo měl zájem 
jsem malovala na obličeje a ruce bruslařů a na konci i na přání 
rodičům a i prarodičům. Na konci každý dětský bruslař 
obdržel na této dětské akci v rámci dětského dne na 
kolečkách a v rámci odměny za půl roku bruslení box na 
svačinu, skleničku, sluneční brýle a sladkosti, které                
k dětskému dni patří. Nákup sladkostí byl v rámci grantu z MÚ 
Běchovice – moc děkujeme! Děkujeme moc i panu správci za 
veškerou pomoc a velkou vstřícnost při organizaci našich 
bruslařských akcí na areálu. Celou naši akci nám i letos 
fotograficky zdokumentoval Jenda Jech - Jendo, díky! 
Fotografie jsou na webu ÚMČ Běchovice v sekci fotogalerie. 
Děti a i rodiče budou mít krásnou památku v podobě skvělých 
a bezkonkurenčních foto záběrů. A jinak: bruslíme i přes 
prázdniny každé pondělí a středu, od 18-19h, klidně se 
přijďte podívat a případně se po dohodě s Ivou Kafkovou 
můžete k nám přidat a zkusit si své dovednosti na bruslích. 
Jen je opravdu potřeba mít helmu na kolečkové bruslení, 
nebo stačí i přilba, ve které jezdíte na kole, bez té Iva opravdu 
na brusle nikoho s námi nepustí.

Iva Kafková

Jízda v holubičce

Všichni dostali k vyplnění soutěžní 
arch s disciplinami

Rozvez zvířátka
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DANUBE CHALLENGE 
CUP 2017

Od 2. do 4.června se zúčastnila 
naše  čtyři mužstva tradičního 
mezinárodního turnaje Danube 

Challenge Cup ve Vídni. Nejeli jsme honit výsledky za každou 
cenu, ale užít si atmosféru velké fotbalové akce, zahrát si se 
stejně starými kluky z jiných států a poměřit s nimi síly. Našimi 
soupeři byla mužstva z Rakouska, Maďarska, Polska, 
Francie, Německa, Litvy a Švýcarska. Organizátor nás 
ubytoval v krásné klimatizované sportovní hale místní školy, 
tak si umíte představit, že večerka byla opravdu ve 22 hodin! 

V sobotu jsme začali slavnostním průvodem za doprovodu 
místní kapely, která nás dovedla na centrální stadion               
k slavnostnímu zahájení. Zde byly se státními hymnami 
představeny všechny týmy turnaje. My jsme hráli ve čtyřech 
kategoriích na hřišti v Gerasdorfu a ve Vídni. Kolotoč zápasů 
se roztočil sobotním polednem a dohrávky byly na programu 
v neděli od deseti hodin dopoledne do šestnácti hodin 
odpoledne.  Podařilo se nám několik zápasů vyhrát, ale také 
prohrát. To je zkrátka sport. Je důležité, že jsme herně 
nepropadli. Zápasy byly velmi vyrovnané a snad jen na jeden 
úlet u mladších žáků (0:7), všechny končily o jeden až dvě 
rozdílové branky buď v náš prospěch, nebo soupeřův. Za 
velké podpory našich rodičů-fanoušků, kterých jsme měli na 
turnaji jasně nejvíce, se klukům hrálo opravdu dobře. 
Děkujeme za podporu! Turnaj splnil přesně to, co jsme 
očekávali! Užít si fotbalový svátek a vzorně reprezentovat 
republiku a Běchovice!

 Štěpán M.
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FINÁLOVÝ TURNAJ MINI 
STAR 2016 – 2017

V sobotu 10. 6. 2017 se na běchovické 
fotbalové hřiště sjelo 24 mužstev, která 
se účastnila celoroční soutěže pro 
nejmenší fotbal isty MINI Star, 
po řádanou  j i ž  osmým rokem 
Sportovním centrem Běchovice. 

Mužstva odehrála zápasy ve čtyřech skupinách na osmi hřištích 
(!!!), do kterých si vybojovala účast v celém ročníku. Nejvíce 
pozornosti určitě zasloužila od početné řady diváků hlavně zlatá 
skupina, kde mužstva hrála o putovní pohár. Nejúspěšnějším 
týmem se nakonec stal Slovan Bohnice. Naši malí Sršáni 
obsadili celkově 5. místo, a to není vskutku vůbec špatný 
výsledek. Uznání a poděkování však patří všem účastníkům 
soutěže, jejich trenérkám a trenérům a hlavně rodičům, kteří 
svoje malé naděje po celou dobu podporovali a do budoucna 
podporovat budou! Jako organizátor děkuji všem, kteří nám při 
realizaci soutěže po celou dobu pomáhali     a fandili nám! Je 
vidět, že tato soutěž v Běchovicích silně zakořenila a má již 
svoje místo na fotbalovém slunci v rámci Prahy                           
a   Středočeského kraje.

Letošního ročníku se zúčastnila tato mužstva:

Slovan Bohnice, Bobři Brandýs-Boleslav, SC Xaverov, 
Pokračování na str. 16
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Pokračování ze str. 15

AFK Nehvizdy, Běchovičtí sršni A, TJ Sokol Libiš
TJ Praga Vysočany, TJ Spartak Hrdlořezy, FK Říčany, Tygři 
SK Zeleneč, SK Český Brod, FK Újezd nad Lesy
AC Sparta Praha, Lvíčata D.Počernice A, Dráčata Kbely, FK 
Radošovice, SK Vyžlovka, Medvědi SK Zeleneč
TJ Slavia Radonice, FK Klánovice, TJ Čechie Dubeč, Lvíčata 
D. Počernice B, Běchovičtí sršni B, TJ Spartak Čelákovice, TJ 
Sokol Vinoř  
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Víčka pro Míšu od  Běchovičanů

Již druhým rokem náš fotbalový spolek podporuje sběrem 
plastových víček našeho kamaráda Míšu Teresku. Chceme 
aspoň troškou přispět k realizaci náročných cvičebních 
procedur, které Míšovi hodně pomáhají, ale jsou také bohužel 
hodně drahé. Letos se nám podařilo nasbírat odhadem 160 
kilogramů!!! Velmi důležité ale je, že se tato činnost spolku 
rozšířila i mezi ostatní běchovické obyvatele a víčka 
přibývala. 

Tímto chci velmi poděkovat všem Běchovičanům, kteří           
s námi sbírali a ukázali, že jim není lhostejný život malého 
klučiny. My všichni z vedení spolku si Vaší pomoci velmi 
vážíme a děkujeme Vám za nás a za Míšu!!! Předání víček 
rodičům a Míšovi bylo v sobotu 10. 6. při turnaji MINI Star. 
Bohužel ale události nám neumožnily vytvořit fotografii. Tak 
jen malá ukázka před transportem na místo předání.

M.Štěpán
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Běchovický fotbal má prvního 
fotbalového mistra ČR 

V neděli 11. 6. 2017 se uskutečnilo v Hlinsku finále 
mistrovství ČR ve fotbale v kategorii starší přípravky - dívky . 
Za mužstvo AC Sparty Praha nastoupila naše odchovankyně 
Eliška Šmídová, která svými výkony přispěla velkou měrou    
k zisku mistrovského titulu pro Spartu! 

Eliško, gratulujeme a jsme na tebe hrdí určitě jako rodiče!!!
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Oddílové okénko

Jelikož se soutěže dohrávají až po uzávěrce tohoto dvojčísla 
ŽB, nebudu Vás zatěžovat žádnými výsledky, čísly                 
a procenty. Dovolím si jen malé shrnutí uplynulé sezony, 
takovou malou glosu z mého pohledu předsedy spolku. 

Sezonu jsme zahájili tradičně srpnovým soustředěním všech 
kategorií a opět se nám potvrdilo, že kvalitní příprava před 
startem soutěží je velmi důležitá. Hráči se sehrají a naberou 
kondici do nadcházejících zápasů. Museli jsme řešit                
i trenérské složení u jednotlivých kategorií. To se nám             
s velkým vypětím podařilo zajistit (v jiných oddílech mají 
stejné starosti a jsou na tom i hůře).

V rámci soutěží, které pod hlavičkou Pražského fotbalového 
svazu hrajeme, jsme si vedli dobře. Žádný náš tým jasně 
nedominoval, ale také jasně nepropadal. V jednotlivých 
kategoriích jsme obsadili středy tabulek, což vzhledem ke 
konkurenci je potěšující zjištění. S herním projevem můžeme 
být tedy relativně spokojeni. Spokojenost je i z hlediska 
materiálního zajištění spolku. Členské příspěvky a granty 
MŠMT a PTU nám dostatečně pokryly náklady na chod 
spolku.  Jak ale bude vypadat financování v nadcházející 
sezoně, to zatím můžeme jen hádat. Velké otazníky visí nad 
granty ze státní kasy. To je ale problém pro politiky a vrcholný 
management sportu. Věřme, že se klima vyčistí, narovná       
a bude vše uvedeno na správnou míru. My se budeme snažit, 
aby příspěvky nenarůstaly a chod spolku byl vyvážený.

V zimní přestávce se naši hráči zúčastnili Zimních lig              
v Mělníku a Třeboradicích (starší a mladší žáci), v běchovické 
hale pak hrály naše přípravky a fotbalová školička. Mužstva 
odehrála spoustu kvalitních zápasů a zůstala i přes zimní 
přestávku v soutěžním cyklu. Poděkování patří starší 
přípravce za 3. místo v halové lize. 

V jarní části jsme si udrželi svůj standard. Jen u mladších 
žáků došlo k poklesu v herním stylu, ale to bylo způsobeno 
velkou marodkou a zraněními v mužstvu. I přes tyto problémy 
kluci odehráli dobré zápasy a nemusí věšet hlavu. 

Pokračování na str. 17
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Pokračování ze str. 16

Fotbal je prostě takový! Kategorie starších žáků a starší 
přípravky dokázaly fotbalově vyrůst a po právu zaslouží 
velkou pochvalu. 

Na konec sezony jsme naplánovali již třetí „výstup na 
Sněžku“ v rámci charitativní akce nadace Klapeto pro tělesně 
hendikepované děti. Akce se vydařila. Vybralo se pro 
potřebné více jak milion korun a my jsme také přispěli 
zakoupením triček a osobní účastí na akci. Mimochodem - 
bylo krásné teplo, obloha bez jediného mráčku a dole na 
parkovišti hrály kapely!!!

V červnu přišla plánovaná účast na mezinárodním turnaji ve 
Vídni. O tom je ale samostatný článek v tomto dvojčísle.

Novou sezonu 2017/18 zahájíme tradičně koncem srpna na 
fotbalovém soustředění v Nové Včelnici. Do nového ročníku 
náš spolek přihlásil pět kategorií. Kromě stávajících se opět 
dočkáme fungování dorosteneckého týmu, který se nám díky 
fúzi s mužstvem Podlipanu Přišimasy podařilo dát 
dohromady. Takže ať nám to kope a jsme pořád tak dobrá 
parta!!! 

Na závěr bych chtěl za náš spolek poděkovat za pomoc          
a výraznou podporu v naší činnosti. Vím, že by bylo vhodné 
jmenovat, ale věřte, že je vás ochotných a podporovatelů 
každý rok víc a víc. To mě osobně i za spolek strašně těší.

Hezké prázdniny vám všem přejí Běchovičtí sršni a těší se na 
září, kdy znovu rozjedeme „fotbalový cirkus“.

Milan Štěpán
Předseda spolku Běchovičtí sršni

Kdo je vlastně trenér ? 

Nezasvěcený člověk si řekne, že je to legrace. Trenéři si 
běhají po hřišti a křičí na děti, trenéři jsou od toho, aby naučili 
hrát fotbal, trenéři jsou od toho, aby odvezli hráče na utkání, 
trenéři jsou od toho aby …….!!! A mají za to peníze! Ano, mají 
peníze, ale takové, že by za ně nikdo v tomhle státě ani 
nevstal z postele!

Trenéři jsou hlavně lidi, jsou to mámy a tátové od rodin, kteří 
mají fotbal rádi, jsou to lidi, kteří věnují spoustu volného času 
všem, kteří fotbal chtějí hrát. Nejsou to stroje na výrobu 
fotbalových hvězd a zajišťování docházky a účasti na 
trénincích, turnajích a zápasech. Toto ostatní patří hlavně      
k hráčům a rodičům! Trenéři nejsou učitelé, ale proškolení 
metodici, kteří vědí, co dělají a jak to mají dělat. Musí 
pracovat s takovou členskou základnou, jakou máme 
(podotýkám, že není vůbec špatná). A dát dohromady tým 
dobrých a schopných trenérů je dnes umění. Není to o kusu 

papíru, který říká, že jsem cosi absolvoval. Musím to umět 
převést také do praxe a musím k tomu mít hlavně vlohy. Čas 
od času se ale objeví názory, a to hlavně z řad rodičů, že by se 
to mělo dělat tak, či onak, že tenhle hráč má navíc, a ať hraje 
více na úkor ostatních, protože dá víc gólů (přitom sám nezná 
fotbalová pravidla dané kategorie). My ale nejsme výběrový 
fotbalový oddíl a nehoníme výsledky! My jsme spolek 
amatérských fotbalistů, který se hlavně chce sportem bavit    
a radovat se byť jen z dílčích úspěchů našich svěřenců. 
Máme spoustu výborných hráčů, ale také máme holky          
a kluky, kteří tento sport milují, a my je svým striktním 
postojem tvrdého a nekompromisního trenéra nechceme od 
sportu odloučit (neznamená to ale, že nebudeme dodržovat 
stanovená pravidla). Ti dobří a šikovní si skulinku v dalším 
postupu a růstu vydobudou a určitě si jich všimnou z vyšších 
soutěží. Vše má prostě svůj čas a není na místě cokoliv 
uspěchat! 

Pokračování na str. 18
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Pokračování ze str. 17

Trenér je především psycholog, který si vytváří ucelený 
náhled na jednotlivce, aby s ním dokázal efektivně pracovat  
a mohl vytvořit z jednotlivců tým. Někdy se to daří více, někdy 
méně. Je to hlavně komunikace, porozumění, respekt tří 
stran, a to hráč – trenér - rodič! Není-li zde provázanost, 
nemůže věc fungovat! Takto, jak to píšu, to vidí správný trenér 
a v našem případě se tímto ve spolku řídíme, To je filozofie 
našich trenérů spolku. 

Máte-li někdo z řad rodičů chuť zapojit se do chodu spolku, 
potažmo týmu, nyní má jedinečnou příležitost! Elektronicky si 
může bezplatně z domova (žádné dlouhé školení někde         
v přednáškovém sále a honění po hřišti) vypracovat základní 
trenérský test a po jeho splnění může fungovat jako trenér, 
asistent trenéra nebo vedoucí mužstva. Naše hráčská 
základna se rozrůstá a my uvítáme každého, kdo chce přiložit 
ruku k dílu tímto způsobem!

Milan Štěpán
předseda spolku Běchovičtí sršni
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Je čas trénovat

Před několika dny skončil školní rok. Každý si rád odpočine 
od školních povinností. Pro sportovce to však žádná pauza 
není. Připravují se na další závody a prohlížejí seznam akcí, 
kterých se můžou zúčastnit. Jednou z prvních po 
prázdninách budou 52. Mladé Běchovice. V letošním roce se 
uskuteční již 16. září na tradičním místě - fotbalovém hřišti      
v Běchovicích. 

Náš závod je zařazen mezi devět vybranýc  v „Poháru 
Pražských Běžeckých Nadějí“. Uvítáme tak elitu mezi 
mladými běžci, kteří zde budou získávat cenné body do 
celoroční soutěže. Ale Mladé Běchovice nejsou jen pro 
špičkové závodníky. Rádi na trávníku uvidíme i závodníky od 
jednoho roku, pokud sami zvládnou „uběhnout“ padesát 
metrů.

Když nám to počasí dovolí, vypustíme mezi běžce i posta-
vičky ze známého Čtyřlístku a budeme doufat, že mezi nás 
opět zavítá jeho tvůrce pan Němeček. I v letošním roce je 
naším velkým sponzorem firma PRE a výraznou podporu 
jsme získali od Magistrátu hlavního města Prahy. Pěkné ceny 
věnovala tradičně firma PEXI, ACI a Zkušebnictví. Závodníci, 
kteří se přihlásí přes internet, mají možnost tipovat přesný 
počet běžců, které napočítají rozhodčí v cíli. Firma Kovové 
profily si pro nejlepšího odhadce připravila outdoorovou 
kameru. Všechna startovní čísla budou na závěr tradičně 
zamíchána v losovacím zařízení a vylosován majitel nového 
kola od firmy IPEX Běchovice. 

Novinkou budou barevná startovní čísla. Budeme je 
závodníkům přidělovat již v průběhu registrace. To umožní 
rychlejší orientaci a usnadní vyhledávání u vedoucích 
kategorií. Za podporu našemu závodu musím poděkovat 
také MČ Běchovice a běchovickým hasičům, bez jejichž 
finanční a v neposlední řadě i fyzické pomoci bychom závod 
nemohli důstojně připravit.

Těším se s vámi na setkání s kolektivem skvělých 
dobrovolníků při 52. ročníku Mladých Běchovic v sobotu     
16. září. 

Jan Jech 
ředitel závodu

Start prvního závodu Kategorie Ročník narození Délka trati

8:50 Junioři a juniorky 2000 - 2001 1300 metrů

Starší žáci 1000 metrů

Starší žákyně 830 metrů

Mladší žáci 830 metrů

Mladší žákyně 600 metrů

Nejmladší žáci 600 metrů

Nejmladší žákyně 500 metrů

Naděje I 2015 - 2016 50 metrů

Naděje II 2014 60 metrů

Naděje III 2013 70 metrů

Naděje IV 2012 100 metrů

11:15 Naděje V 2010 - 2011 200 metrů

11:45 Naděje VI 2008 - 2009 300 metrů

10:00

10:40

9:20 2004 - 2005

9:40 2006 - 2007

Rozpis startů 52. ročníku Mladých Běchovic dne 16. září 2017

9:05 2002 - 2003
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Lhotka u Mělníka

Poslední květnový víkend jsme si společně užili v rekreačním 
středisku ve Lhotce u Mělníka. Kromě her jsme také navštívili 
Mělník a Kostnici, kam jsme se dopravili vlakem. Večer nás 
překvapila milou návštěvou moje dlouholetá kamarádka 
Lucka, se kterou jsem jezdila už před 30 lety na tábory do 
Poddubí . Bezva jsme si zavzpomínaly a děti byly pozornými 
a zvídavými posluchači. 

Všem přeji krásné, prosluněné prázdniny, plné zážitků a 
nových kamarádů, a těším se po prázdninách zase na 
viděnouuuu .

Martina Marťas Vlková
 KVĚT – BZUMBUBLINY Běchovice
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KULTURA - ohlédnutí

Dětský den aneb 
Sportovní den pro celou rodinu

V letošním roce jsme dětský den oslavili sportem.
Sportovní den pro celou rodinu se konal dne 3. 6. 2017             
v parku Kuťata.
I tento rok jsme si objednali počasí, které nám přálo. 

Celé odpoledne si každý mohl vyzkoušet jízdu na surfu, 
rychlost svého kopu na branku, stát se mouchou a za letu se 
přilepit na zeď a mnoho dalších sportovních soutěží.

Za ty děti dostávaly penízky, za které si kupovaly krásné ceny 
a dárky z obchůdku.
Hlavní dění přišlo až po páté hodině.
Rodinná soutěž o all inclusive víkendový pobyt ve 
Špindlerově Mlýně, na který vítězná rodina pojede půjčeným 
autem Škoda Fabia s plnou nádrží, a k tomu ještě spoustu 
krásných cen.
A zlatým hřebem celého dne bylo losování o dotykový tablet.

Program byl zpestřen vystoupením běchovických včeliček, 
trampolínovou show, vystoupením Skipping boys se švihadly, 
freestyle-fotbalem a skvělou parkourovou skupinou              
In motion.

Myslím si, že si celé odpoledne užili malí i velcí sportovci. 
Tímto bych znovu chtěl poděkovat všem sponzorům, kteří 
nám umožnili dát dětem opravdu krásné dárky a vytvořit to 
správné sportovní prostředí u nás v Běchovicích, našim 
hasičům za velkou pomoc při realizaci.

Skvělou atmosféru celého sportovního dne pro rodinu                  
si můžete prohlédnout i ve fotoreportáži .

Petr Vich
zastupitel MČ

Velmi děkujeme všem partnerům. 

Milan a Jitka 

Štěpánovi

Děti si mohly vyzkoušet skoky na nafukovací 
stěnu se suchým zipem.

Vystoupení na trampolínách pod 
vedením instruktorky p. Kamily Dömeové.

Moc pěkná byla ukázka parkuru od skupiny In Motion.

Pokračování na str. 21
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KULTURA - ohlédnutí

Pokračování ze str. 20

Společné lyže.

Surfový simulátor a vítěz rodinné soutěže,
 který na surfu balancoval nejdéle.

Ceny do soutěže a nejrychlejší fotbalový 
kop věnovala společnost PETR CAR, p. Petra Požárka.

O osvěžení v parném letním dni se 
postarali naši hasiči a starosta.
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KULTURA - ohlédnutí

Další výlet běchovických seniorů

19.6 2017 jsme s běchovickými seniory vyrazili na další výlet.
Tentokrát s námi jel i pan starosta.
Vyrazili jsme už v 8:00 ráno na zámek Jemniště u Vlašimi.
Od rána krásně svítilo sluníčko, a tak už v autobuse panovala 
dobrá nálada.

Pan starosta během cesty povyprávěl o dění v naší obci        
a o situaci rekonstrukce Staré Pošty.

Na zámek jsme přijeli s předstihem, a tak jsme si dali kávu      
v zámecké kavárně a pak jsme si prohlédli krásný zámek 
Jemniště, který vlastní rodina Štemberků.

Po prohlídce zámku jsme jeli na oběd do nedaleké obce 
Kondrac, kde sídlí restaurace U Matoušků.
Tam jsme si dali řízek přes celý talíř anebo pravé české 
vepřo-knedlo-zelo.
Musím uznat, že u Matoušků je svět ještě v pořádku.

No a po vydatném obědě jsme se ještě zastavili ve Vlašimi na 
náměstí, kde jsme si dali hodinový rozchod a většina z nás 
opět skončila v kavárně na dortíku.
Cesta zpátky utekla jako voda a asi v půl čtvrté nás pan 
Vajsajtl dovezl do Běchovic.
Tady je malá fotoreportáž z našeho výletu. 
Jsem opravdu velice rád, že je o výlety takový zájem. Jelo 
nás 40. 
Děkujeme i vedení naší obce za úhradu dopravy, hned je to 
příjemnější.

Petr Vich
zastupitel MČ       
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KULTURA - pozvánky
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KULTURA - pozvánky
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Sudoku č.1 Sudoku č.2

Děkuji panu starostovi za milé a hezké přání a Úřadu MČ za dárky k mým narozeninám, které mi 
osobně předal  zástupce starosty p. Michal Jiřík.

Alena Zuzová

Děkuji Úřadu MČ  Praha–Běchovice za blahopřání a dárek, který mi předal  místostarosta Michal Jiřík.

Marie Stejskalová

Velké díky MČ Praha – Běchovice za milé blahopřání a dárek k mým narozeninám, který mi předal místostarosta p. Michal 
Jiřík.

Mgr. Zdenka Hlavatá

PODĚKOVÁNÍ OD OSLAVENCŮ

SUDOKU
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POLICIE INFORMUJE

Doba dovolených bývá 
úspěšným obdobím 

zlodějů

Prázdninové měsíce jsou nejčastější 
dobou letních dovolených, velké množství 
domů a bytů zůstává delší dobu opuštěno, 

a pokud je majitelé vhodným způsobem nezabezpečí, 
představují ideální příležitost pro zloděje. K tomu se přidává   
i nebezpečí fenoménu dnešní doby – sociálních sítí. S růstem 
počtu jejich uživatelů roste i míra dobrovolného sdílení 
osobních informací a nebezpečí jejich zneužití. Následující 
preventivní doporučení pomohou ochránit váš domov           
a zabránit nebo alespoň citelně ztížit nepozvaným hostům 
jejich plány: 

Zamykejte

Často je krádež dílem náhody. Staré zámky jsou lehkou 
překážkou. Neváhejte proto investovat do lepšího 
zabezpečení. Ideální jsou certifikované bezpečnostní dveře 
s kvalitní bezpečnostní vložkou a kováním.

Zavírejte okna

Říká se, že příležitost dělá zloděje. Proto nezapomeňte 
pozavírat okna a zabezpečit jakékoli další přístupové cesty 
do vašeho domova. Pokud máte uzavřené pojištění 
domácnosti, je základní podmínkou pro vyplacení 
odškodného v plné výši skutečnost, že pachatel při trestném 
činu musel překonat nějakou překážku. Pootevřené okno 
překážkou logicky není. Další možnost zabezpečení 
představují mříže na okna.

Pořiďte si alarm

Pokud nechcete investovat do drahého alarmu, zkuste 
alespoň „mimikry“. Prakticky jakýkoli automaticky spuštěný 
zvuk zloděje vyděsí, nebo alespoň znejistí.

Ukryjte cennosti

Využijte domácí trezor, a pokud ho nemáte, neukládejte 
šperky nebo klíčky od auta na obvyklá místa. Zkuste se 
vyhnout šuplíkům a skříňkám a cennosti rozhodně 
nenechávejte v originálních krabičkách z klenotnictví. 
Nepodceňujte osvětlení
Starý trik s automatickým spínačem lustrů a dalších svítidel 
stále umí nočního zloděje odradit Naopak přerostlé živé 
ploty, keře a stromy mu hrají do karet. 

Nechlubte se

Informace o tom, že vyrážíte na dovolenou, je sice nemilou 
zprávou pro závistivé přátele na sociálních sítích i mimo ně, 
nicméně vítanou informací pro zloděje, kteří se k ní dostanou. 
Fotky můžete na sociální sítě nahrát i po návratu do svého 
nenarušeného domova.
Vykradený byt či dům nepřináší pouze ztrátu majetku, ale 
především ztrátu soukromí a vnitřního klidu. Zloděj, který 
zaútočí na váš domov, současně útočí na vaše místo 
bezpečí, kam zvete pouze svou rodinu a nejbližší přátele. 
Majetkovou ztrátu dokáže částečně kompenzovat kvalitní 
pojištění, psychickou újmu ale nenahradí.
Nejlepší a nejúčinnější metodou, jak se před zloději chránit, 
je jednoznačně prevence. Nedat jim důvod, aby se o váš 
majetek zajímali.

Jiřina Ernestová
Městská policie hlavního města Prahy

Rozpis kulturních akcí na 3 měsíce
KULTURA - pozvánky
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INZERCE

Řešení sudoku č.1 Řešení sudoku č.2

ŘEŠENÍ SUDOKU

Vážení čtenáři,
přejeme Vám pohodovou dovolenou, 

mnoho slunečních dní a zasloužený odpočinek.

redakce




